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Protokół Nr IV/2018 
z IV Sesji Rady Powiatu VI kadencji, 

która odbyła się w Urzędzie Miejskim w Nidzicy, Pl. Wolności 1 
w dniu 28 grudnia 2018r. 

 

Ad. 1. 
Przewodniczący Rady – p. Andrzej Bróździński o godz. 12:03 otworzył sesję i przywitał 

radnych oraz zaproszonych gości. Listy obecności stanowią załączniki do niniejszego protokołu.  
p. Andrzej Bróździński, na podstawie listy obecności stwierdził, że w sesji uczestniczy 12  

radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada Powiatu może podejmować prawomocne uchwały.  
Przewodniczący Rady zaznaczył, że porządek obrad sesji został radnym doręczony wraz z 

projektami uchwał. Zapytał, czy są propozycje zmian do porządku obrad?  
Zmian nie było. 
Porządek obrad został przyjęty stosunkiem głosów: 12–„za”, 0–„przeciw”, 0- 

„wstrzymujących się”. 
Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Porządek obrad: 
1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 
2. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 
3. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu w okresie międzysesyjnym. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu w Nidzicy na 2019 rok, 
2) zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu na 2019 rok, 
3) zmiany uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do Stowarzyszenia 

Lokalna Grupa Działania "BRAMA MAZURSKIEJ KRAINY", 
4) ustalenia wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów 

pływających w 2019 roku, 
5) ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz      

wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi, 
6) zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 

właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Nidzicki, udostępnionych dla operatorów i 
przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

     7) zatwierdzenia Programu Naprawczego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy, 
       8) zmian w budżecie powiatu na rok 2018, 

9) wydatków budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego 2018, 

10) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Nidzickiego na lata 2019-2037, 
    11) uchwalenia budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2019: 

-odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu, 
-odczytanie opinii Komisji stałych, w tym Komisji właściwej do spraw budżetu, 
-odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 
-odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii Komisji, 
-dyskusja nad projektem uchwały, 
-głosowanie nad projektem uchwały,  

12) udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica. 
6. Wnioski radnych i sprawy różne. 
7. Zamknięcie sesji. 
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Ad. 2. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z III sesji Rady Powiatu wyłożony był do 

wglądu w Biurze Rady i opublikowany jako projekt w Biuletynie Informacji Publicznej.  
Zapytał, czy są uwagi do treści protokołu?  
Uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania protokołu z poprzedniej sesji. 
Protokół Nr III/2018 został przyjęty: 12 głosami „za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących 

się”. 
Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 3. 
Starosta M. Paliński złożył sprawozdanie z międzysesyjnej działalności Zarządu Powiatu. 

Stanowi ono załącznik do niniejszego protokołu. Ponadto poinformował, że od 2 stycznia 2019 r. 
z nieodpłatnej pomocy prawnej będzie mogła skorzystać każda osoba, która złoży oświadczenie, 
że nie jest w stanie pokryć kosztów pomocy prawnej. Podziękował również Przewodniczącemu 
Rady - p. Andrzejowi Bróździńskiemu za zorganizowanie spotkania z Zespołem Opieki 
Zdrowotnej, a także Wójtom, Skarbnikom i Przewodniczącym Rad za przybycie na to spotkanie. 
Dalej Starosta poinformował, że 07.12.2018r. odbył spotkanie z Wójtami Gmin w sprawie realizacji 
inwestycji drogowych. Poprosił, aby Wójtowie wskazali na piśmie potrzeby drogowe. Ponadto do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich wystosowane zostało pismo w sprawie Grzegórzki –Bartoszki, jak 
również opracowany został nowy projekt organizacji ruchu od ul. Olsztyńskiej do starodroża drogi 
krajowej S-7. Zostanie ono oznakowane po podpisaniu umowy na dostawę znaków. Starosta 
poinformował także, że wniosek p. Marka Borowego odnośnie oznakowania m. Pawełki zostanie 
zrealizowany wiosną. Poinformował, że w dniach 13 i 19 grudnia 2018 r. odbyły się  spotkania z 
kierownictwem Polskich Wód odnośnie inwestycji - przebudowa ul. Kościuszki. Dodał, że 
konieczne jest wykonanie przebudowy rurociągu odprowadzającego wody opadowe. Rozmowy na 
ten temat trwają, o ich przebiegu będzie starosta informował na bieżąco.  

Uwag i pytań do Starosty nie było. 
 
Ad. 4. 
Przewodniczący Rady prosił radnych, aby po zabraniu głosu, interpelację, bądź zapytanie 

złożyli na piśmie do protokołu. Zapytał, kto zgłasza interpelację, bądź zapytanie?  
Interpelacji i zapytań nie było. 
 
Ad. 5. 1) 
Przewodniczący Rady przedstawił plan pracy Rady Powiatu w Nidzicy. Stanowi on załącznik 

do niniejszego protokołu. 
Dodał, że plan pracy może być zmieniany. Przedstawił jakie zmiany zostały zaproponowane 

przez Komisję Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, Opieki Społecznej i Pomocy 
Rodzinie, a mianowicie: 
1) ocenę stanu bezpieczeństwa publicznego w Powiecie Nidzickim Komendanta Powiatowej 

Straży Pożarnej przenieść z miesiąca kwietnia na luty, ponieważ wtedy jest również 
sprawozdanie komendanta Straży Pożarnej z działalności. Będzie to logiczne, komendant 
przedstawi obie informacje w lutym; 

2) informację o stanie utrzymania dróg powiatowych przesunąć z miesiąca marca na kwiecień, z 
racji tego, że będzie już po zimie i stan dróg będzie bardziej rzeczywisty i będzie można 
powiedzieć coś więcej na temat dróg, niż w marcu. 

Innych propozycji zmian w planie pracy Rady nie było. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad pierwszą zmianą. Wynik głosowania: 12- 

„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”.   
Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
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Następnie p. Andrzej Bróździński zarządził głosowanie nad drugą zaproponowaną zmianą. 
Wynik głosowania: 12- „za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 

Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady 
Powiatu w Nidzicy na 2019 rok wraz ze zmianami, a następnie zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12- „za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/15/2018 w sprawie planu pracy 
Rady Powiatu w Nidzicy została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 2) 
Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej p. Zbigniewa 

Słupskiego o przedstawienie planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 
2019 rok.  

Uwag i pytań odnośnie planu nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy i 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 2019 rok, a następnie zarządził nad nim 
głosowanie. Wynik głosowania: 12- „za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”.  

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/16/2018 w sprawie 
zatwierdzenia planu pracy i kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Nidzicy na 2019 
rok została  podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 3) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Jolantę Tymińską o przedstawienie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do Stowarzyszenia Lokalna 
Grupa Działania „BRAMA MAZURSKIEJ KRAINY”. 

p. Jolanta Tymińska poinformowała, że powiat jest członkiem LGD od 2015r. Dodała, że 
wcześniej przedstawicielem powiatu był p. Lech Brzozowski, ale zrezygnował z tej funkcji. Dlatego 
trzeba wybrać nowego przedstawiciela. Zaznaczyła, że komisje stałe poparły kandydaturę p. 
Mateusza Budkę, dlatego w § 1 uchwały została wpisana ta osoba. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są inne kandydatury, następnie spytał p. Mateusz Budka, 
czy zgadza się zostać przedstawicielem powiatu w Stowarzyszeniu LGD. 

p. Mateusz Budka wyraził zgodę. 
p. Andrzej Bróździński przeczytał projekt wyżej przedstawionej uchwały i zarządził nad nim 

głosowanie. Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/17/2018 zmieniająca uchwałę w 

sprawie przystąpienia Powiatu Nidzickiego do Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania 
„BRAMA MAZURSKIEJ KRAINY” została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 4) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Annę Mróz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

ustalania wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
w 2019r. 

p. Anna Mróz poinformowała, że projekt uchwały był szczegółowo omawiany na 
posiedzeniach Komisji stałych. Prosiła o ewentualne pytania. 

Pytań i uwag nie było. 
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Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i zarządził nad nim głosowanie. Wynik 
głosowania: 11-„za”, 0 –„przeciw”, 1 –„wstrzymujących się”. 

 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/18/2018 sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usunięcie i przechowywanie statków lub innych obiektów pływających 
w 2019 roku została podjęta.  Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 5) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Grzegorza Gromańskiego o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie 
oraz wysokości kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi. 

p. Grzegorz Gromański poinformował, że projekt uchwały był omawiany na posiedzeniach 
Komisji stałych. Dodał, że chodzi o maksymalne stawki za usunięcie, bądź przechowywanie 
pojazdów. 

Pytań i uwag nie było.  
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/19/2018 sprawie ustalenia 

wysokości opłat za usuwanie pojazdów z dróg i ich przechowywanie oraz wysokości 
kosztów w przypadku odstąpienia od usunięcia pojazdu z drogi została podjęta.  Stanowi 
ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził 10 min przerwy. 
 
Ad. 5. 6) 
p. Andrzej Bróździński wznowił obrady. Po czym poprosił p. Jacka Dłuskiego o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, których 
właścicielem jest Powiat Nidzicki, udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków 
i zasad korzystania z tych obiektów. 

p. Jacek Dłuski poinformował, że z wnioskiem o zlokalizowanie kolejnego przystanku w 
miejscowości Pielgrzymowo wystąpił w imieniu mieszkańców Wójt Gminy Kozłowo. Omówił 
projekt uchwały. 

Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/20/2018 sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, których właścicielem jest Powiat Nidzicki, 
udostępnionych dla operatorów i przewoźników oraz warunków i zasad korzystania z tych 
obiektów została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 7) 
Przewodniczący Rady poprosił z-cę dyrektora ZOZ- p. Agnieszkę Malinowską o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia programu naprawczego Zespołu Opieki 
Zdrowotnej w Nidzicy. 

p. Agnieszka Malinowska poinformowała, że ZOZ wykazał w 2017r. stratę netto w związku 
z czym, zgodnie z ustawą o działalności leczniczej, został zobowiązany do sporządzenia programu 
naprawczego. Po czym poprosiła o zatwierdzenie programu.  
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Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 9-„za”, 2 –„przeciw”, 1 –„wstrzymujący się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/21/2018 sprawie zatwierdzenia 

programu naprawczego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Nidzicy została podjęta. Stanowi 
ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził 5min przerwy. 
 
Ad. 5. 8) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Renatę Mróz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2018r. 
p. Renata Mróz omówiła projekt uchwały. Zaznaczyła, że był on szczegółowo omawiany na 

posiedzeniach komisji stałych. 
Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/22/2018 sprawie zmian w 

budżecie powiatu na 2018r. została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 
Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 9) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Renatę Mróz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

wydatków budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018. 
p. Renata Mróz projekt uchwała wraz z autopoprawką, tj. wnioskiem ZSZiO o uznanie za 

wydatek niewygasający opracowania projektu budowlanego na przebudowę obiektu sportowego 
przy ul. Wyborskiej.  

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad autopoprawką do projektu uchwały. Wynik 
głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się” 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Następnie Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały, uwzględniający autopoprawkę  

i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/23/2018 sprawie wydatków 

budżetu Powiatu Nidzickiego, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2018 
została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 5. 10) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Renatę Mróz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2037. 
p. Renata Mróz poinformowała, że §1 projektu przedstawia Wieloletnią Prognozę Finansową 

na lata 2019-2037 zgodną z załącznikiem 1 tego projektu, a  §2 projektu uchwały przedstawia wykaz 
przedsięwzięć realizowanych w latach 2019-2037 zgodną z załącznikiem 2 projektu uchwały. 
Dodała, że projekt uchwały zawiera także upoważnienie Zarządu Powiatu do zaciągania 
zobowiązań związanych z realizacją przedsięwzięć. Zaznaczyła, że uchwała wchodzi w życie z 
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dniem 1 stycznia 2019 r. Dodała, że Regionalna Izba Obrachunkowa wydała pozytywną opinię w 
sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej.  

Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały i zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/24/2018 sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2037 została podjęta. Stanowi ona załącznik 
do niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził 5min przerwy. 
 
Ad. 5. 11) 
p. Renata Mróz odczytała projekt uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem Zarządu, które 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
p. Ryszard Kumelski odczytał opinię Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Turystyki, Zdrowia, 

Opieki Społecznej i Pomocy Rodzinie w sprawie budżetu powiatu na rok 2019. Była ona 
pozytywna. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

p. Grzegorz Mróz przeczytał opinię Komisji Rozwoju Gospodarczego, Budżetu i Finansów, 
Rolnictwa i Ochrony Środowiska o projekcie budżetu powiatu na 2019 rok. Opinia była pozytywna 
i zawierała wnioski o dwie zmiany. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

p. Renata Mróz odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie budżetu 
powiatu na rok 2019. Opinia była pozytywna. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. 

p. Starosta Marcin Paliński przedstawił stanowisko Zarządu Powiatu odnośnie projektu 
budżetu na 2019 rok (stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu). 

p. Jacek Jankowski podziękował Zarządowi za przychylenie się do jego wniosku o 
zwiększenie środków na remonty dróg. Dodał, że ile by pieniędzy nie było, to zawsze będzie ich 
za mało. Będziemy mogli je wykorzystać na szybkie, doraźne naprawienie dróg.  

Więcej uwag i pytań nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Nidzickiego na rok 2019 i  zarządził nad nim głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/25/2018 sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Nidzickiego na rok 2019 została podjęta. Stanowi ona załącznik do 
niniejszego protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu. 
 
Starosta Marcin Paliński podziękował za uchwalenie budżetu i zapewnił o dalszej współpracy 

w kwestii zadań, które będą wprowadzone w ciągu roku budżetowego. 
 
Ad. 5. 12) 
Przewodniczący Rady poprosił p. Renatę Mróz o przedstawienie projektu uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej dla Gminy Nidzica. 
p. Renata Mróz poinformowała, że udziela się pomocy finansowej z przeznaczeniem dla 

Centrum Edukacji Bezpieczeństwa Ruchu Drogowego w kwocie 15.000 zł. 
Pytań i uwag nie było. 
Przewodniczący Rady przeczytał projekt uchwały w powyższej sprawie i zarządził nad nim 

głosowanie. 
Wynik głosowania: 12-„za”, 0 –„przeciw”, 0 –„wstrzymujących się”. 
 



-projekt- 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr IV/26/2018 sprawie udzielenia 
pomocy finansowej dla Gminy Nidzica została podjęta. Stanowi ona załącznik do niniejszego 
protokołu. 

Imienne wyniki głosowania stanowią załącznik do niniejszego protokołu 
 
Ad. 6. 
p. Ryszard Kumelski poinformował, że został upoważniony przez p. Pawła Bukowskiego do 

przekazania Przewodniczącemu Rady informacji o utworzeniu  w dniu 17.12.2018 r. Klubu 
Radnych „Razem dla Powiatu” w następującym składzie: 

 Elżbieta Góralska, 

 Lech Brzozowski, 

 Krzysztof Zdziarski, 

 Zbigniew Słupski, 

 Ryszard Kumelski, 

 Paweł Bukowski – przewodniczący. 
p. Ryszard Kumelski przekazał pismo Przewodniczącemu Rady.  
p. Andrzej Bróździński zauważył, że zgodnie z ustawą o samorządzie powiatowym trzeba 

jeszcze dołączyć Statut. 
Więcej wniosków nie było. 
 
Ad. 7. 
Przewodniczący Rady odczytał życzenia Bożonarodzeniowe i Noworoczne, które wpłynęły 

od: Posła Pawła Papke, Sylwii Jaskulskiej, Prezydenta Miasta Ełku, LOT, Dyrekcji, Rady 
Pedagogicznej, Rady Rodziców, administracji oraz uczniów ZS Nr 2 w Nidzicy oraz złożył od 
siebie życzenia wszystkim obecnym. 

Starosta Marcin Paliński również złożył wszystkim najlepsze życzenia na Nowy Rok. 
 
Wobec wyczerpania porządku, Przewodniczący o godz. 14:20 zamknął IV Sesję Rady 

Powiatu w Nidzicy.  
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała: 


